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Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

Inleiding / aanleiding: 

In Valburg wordt aan de Broekstraat naar verluid een zendmast t.b.v. het 5G netwerk 

gerealiseerd. Nog los van de mogelijke zorgen over 5G zijn omwonenden vooral overvallen 

door de komst van een zendmast van tientallen meters hoog direct naast enkele woningen, 

zonder dat zij hiervan kennis hadden. 

Vorig jaar zou een vergunningsprocedure doorlopen zijn voor de realisatie van de zendmast. 

Aan deze procedure is in tegenstelling tot bijvoorbeeld de komst van een windmolen, 

zodanig weinig bekendheid gegeven dat die procedure aan omwonenden en de dorpsraad 

van Valburg geheel is voorbijgegaan. 

Naast het gevoel overvallen te zijn, spelen bij omwonenden voornamelijk vragen waarom de 

zendmast juist op die plaats zou moeten komen. Er lijken voldoende andere locaties 

beschikbaar te zijn die verder van woningen zijn gelegen. Gelet op de voorbereidende 

handelingen is spoed vereist. 

Vragen: 

We hebben de volgende vragen aan het college: 

1. Is de feitelijke situatie hierboven correct omschreven?  

2. Gelden er voor dergelijke zendmasten minimale afstanden tot woningen en zo ja op 

basis waarvan gelden welke afstanden?  

3. Past de komst van een dergelijke zendmast in het vigerende bestemmingsplan en zo 

ja, op basis waarvan is een dergelijke zendmast in agrarisch gebied mogelijk? 

4. Hadden omwonenden op basis van het vigerende bestemmingsplan de komst van 

een dergelijke zendmast in redelijkheid kunnen en mogen verwachten?  

5. Hoe en wanneer is de voorgenomen komst van de zendmast openbaar gemaakt, 

welke bezwaar en beroepsmogelijkheden zijn daarbij van toepassing geweest en 

voldoet de publicatie en de formele procedure daarmee aan de wettelijke vereisten? 

6. Is het college bereid om in overleg met initiatiefnemer en omwonenden in gesprek te 

gaan om vragen over de locatie te bespreken en zo mogelijk een alternatieve locatie 

te overwegen? 

7. Voorziet het college de komst van nog meer van dergelijke zendmasten in 

Overbetuwe en zo ja, waar en wanneer? 

8. Is het college bereid om mogelijkheden na te gaan om publicaties over vergunningen 

etc. in de toekomst zodanig te verbeteren dat inwoners hier beter kennis van kunnen 

nemen en zo ja hoe en wanneer zal het college de raad hierover informeren?    

 Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven. 


